
 
 

  

 

   
 
  
  
 

 
 

 
 

 

LISTOPAD VE ZNAMENÍ OMEZENÍ 

 Vážení občané, jistě jste zaznamenali, že od 5.10. 2020 platí na území našeho státu 

opět nouzový stav a od 22.10. také tzv. „lockdown“. Důvodem k jeho vyhlášení je 

zhoršení situace v souvislosti s výskytem koronaviru SARS-CoV-2, který se už bohužel 

nevyhnul ani naší obci. Zároveň začala platit krizová opatření, kterými vláda omezila 

shromažďování lidí i sportovní a kulturní akce, uzavřela restaurace včetně milčického 

Hostince, zakázala noční vycházení a pití alkoholu na veřejnosti, nařídila nošení roušek, 

došlo k uzavření škol a postupně i obchodů a služeb, až na jisté výjimky. Byli jsme nuceni 

zrušit bohužel např. Bramboriádu v MŠ Milčice, lampionový průvod a také letošní ročník 

tradiční Posvícenské zábavy. Obchod se smíšeným zbožím zůstává pro vás naštěstí 

otevřen a jako na jaře nabídl zejména ohroženým skupinám rozvoz zboží až domů, což 

velmi oceňuji. Museli jsme bohužel upravit i dobrý zvyk osobních gratulací starším 

občanům k narozeninám. Těm bude s respektem k aktuálním opatřením předáno 

pouze u vchodu jedním zástupcem obce písemné blahopřání a dárkový balíček, aby 

se omezilo riziko případné nákazy. Všem přeji pevné zdraví a klidné podzimní dny!   

 

  

 

  

 

ŘÍJNOVÉ UDÁLOSTI 

První událostí měsíce října byly krajské volby ve dnech 2. a 3. 10. 2020, které se 

odehrály ve slavnostním sále Obecního úřadu č.p. 32. Navzdory dění kolem 

koronaviru dosáhla volební účast 33,33 % a občané vhodili do uren 79 hlasů. 

Následující týden 9. a 10.10. 2020 proběhly také volby senátní.  

Na 15.10. byla plánována Bramboriáda v 

zahradě MŠ Milčice. Bohužel však došlo 

k jejímu zrušení vzhledem k tehdejšímu 

maximálnímu povolenému limitu 20 osob při 

venkovních akcí. Ten nařizovala aktuální 

hygienická opatření vlády. Bohužel jsme se 

museli rozloučit i s lampionovým průvodem a 

byla zrušena také tradiční Posvícenská 

zábava. Naštěstí jsou povoleny procházky 

v přírodě na čerstvém vzduchu v barevné 

podzimní přírodě nebo třeba pouštění draka. 

LISTOPAD 2020   
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VÝSLEDKY KRAJSKÝCH A 

SENÁTNÍCH VOLEB 2020 

V MILČICÍCH 

 

Krajské volby se odehrály 2. a 3. října 

v Milčicích ve slavnostním sále budovy 

Obecního úřadu. Volební účast dosáhla 

33,33 % a naši občané zde odevzdali 79 

hlasů - 28 z nich patřilo Starostům a 

nezávislým, následovalo ANO se 17ti hlasy, 

dále pak Piráti a ODS po 8 hlasech. 

Celostátně sklidilo největší úspěch ANO. 

Ve Středočeském kraji zvítězilo hnutí STAN 

– ve funkci hejtmanky tak nahradí 

Jaroslavu Pokornou Jermanovou (ANO) 

Petra Pecková (STAN). 

O týden později 9. a 10. října se na 

stejném místě odehrály také volby senátní. 

Zvolenými kandidáty byly v našem 

volebním obvodu Mgr. Pavel Kárník a 

MUDr. Igor Karen  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

INFORMACE K ODPADŮM 

 

Vážení občané, byli jsme požádáni firmou 

Nykos a.s. o informování, že jedlý olej: 

• nesmí být ve skleněných nádobách 

• nesmí být v PETce od oleje – nemá 

šroubovací víčko a hrozí únik oleje. 

• nesmí být v lahvích nad objem 2 litry 

• by měl naplňovat celou nádobu 

(poloprázdné lahve zbytečně zabírají 

místo) 

Připomínáme také možnost odevzdávat 

použitý kuchyňský olej do sběrné nádoby 

u zadního vchodu do MŠ Milčice (za 

rampou). Výtěžek z jeho prodeje bude 

použit na nákup pomůcek pro děti.  

 
 

 

 

MOŽNOST NÁKUPU DOMŮ 

 

Vážení občané, po dohodě s 

obchodem Olinka Milčice je možné 

zajistit v této nelehké době seniorům i 

ostatním nákup až do domu. Pokud 

máte zájem, ozvěte se na telefon 

+420 603 475 732 nebo e-mailem na 

olgadouderova@seznam.cz. 

Ohledně předání a způsobu a úhrady 

se domluvíte podle Vašich potřeb. 

Děkujeme obchodu Olinka za 

ochotu pomoci ohroženým lidem! 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

OMEZENÍ DOPRAVY 

 

Kvůli opatřením Vlády ČR (uzavření 

škol, zákaz vycházení v době od 21. 

hodiny do 5. hodiny ranní, zavádění 

režimu „práce z domova“ atd.) dochází 

k minimalizování poptávky po službách 

v dopravě. 

Středočeský kraj tak od 2. listopadu 

2020 omezuje část dopravních služeb, 

především v době zákazu vycházení. 

Denní provoz autobusových linek bude 

převeden do prázdninového režimu, 

nabídka spojů bude ponížena. 

Od pondělí 2. 11. 2020 dojde od 

cca 21:00 na linkách S k přechodu na 

interval 60 minut. V době zákazu 

vycházení odjedou předposlední spoje 

okolo 21. hodiny, poslední spoje budou 

koncipovány dle příjezdu návazné 

dopravy. S ohledem na nízkou 

vytíženost budou zrušeny noční 

autobusové linky. Školní spoje pojedou 

jen v případě zavedení školní docházky.  

Změny budou zveřejněny na 

www.pid.cz. Vyvěšení nových jízdních 

řádů bude probíhat do pátku 6. 11. 

2020. 

Za pochopení děkuje IDSK! 

 

 
 

 

http://www.pid.cz/


 
 

 
 

 

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 19.10.2020  

 

 

 

Projednání pořízení změny č.1 územního plánu obce Milčice 
V návaznosti na minulé jednání byla poptána zpracovatelka původního UP Ing. Arch. 

Tunková, její CN činí 90. 000,- Kč. Žadatel o změnu p. Frinta bude hradit 70.000,- Kč, obec 

jako spolužadatel bude hradit 20. 000,- Kč. Pořizovatelem bude MěU Nymburk 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Černý, p. Král 

Usnesení zastupitelstvo obce souhlasí s pořízením změny č.1 územního plánu obce, kdy 

pořizovatelem změny č.1 UP bude Městský úřad Nymburk. 

 

Projednání směrnice pro pořízení účetních závěrek příspěvkových organizací 

Byl předložen návrh směrnice 01/2020 pro pořizování účetních závěrek příspěvkových 

organizací, což se v našem případě bude týkat mateřské školy. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Černý, p. Král 

Usnesením byla směrnice schválena. 

 

Projednání konečného znění Řádu veřejného pohřebiště 

Řád veřejného pohřebiště byl po jeho projednání na Středočeském kraji vyvěšen na úřední 

desce obce. Jeho konečná verze je nyní předložena ke schválení zastupitelstvu. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Černý, p. Král 

Usnesením byl ŘVP schválen. 

 

Projekty pro budoucnost 

V návaznosti na předpokládanou dotační politiku státu, bude obec připravovat jednotlivé 

projekty, které by se mohly v rámci jednotlivých dotačních titulů realizovat v následujících 

letech, jde např. o revitalizaci brodidla, veřejné zeleně, budovy školy, budovy OU apod. 

Usnesením bylo toto vzato na vědomí. 
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Přítomní: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Černý, p. Král  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 

 

VÝSLEDKY ŘÍJNOVÝCH UTKÁNÍ AFK MILČICE 
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Zdroj: souteze.fotbal.cz 

 

Další utkání AFK Milčice  

už letos bohužel odehrána nebudou 

vzhledem k aktuálním omezením a 

z rozhodnutí FAČR.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


